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To: 5.1.2e @minvws.nl]
From: 5.1.2 5.1.26

Sent: Fri 9/18/2020 3:15:32 PM

Subject: FW: Financiering testen

Received: Fri 9/18/2020 3:15:32 PM

Q and A vergoeden van testen 1609.docx

Hoi, zou je onderstaande mail en bijlage voor mij als bijlage bij de annotatie voor het koepeloverleg kunnen voegen, en ergens

op de agenda dit laten terugkomen (als het er niet al stond)?
Dank, groeten,

var:ERED) JERE ins n>

Verzonden: vrijdag 18 september 2020 11:07

aan:REEDED)SEEMe minvws.ni>
Onderwerp: FW: Financiering testen

Ter info voor jou. Tijdens ons gesprek met koepels en GGD kwam toch de vraag over financiering naar voren. Dat dit allemaal

niet geregeld zou zijn en problemen oplevert.
Zie hieronder het antwoord van EEN.

Van: ZEEE IEEE© minvws ni>
Verzonden: woensdag 16 september 2020 07:42

BEN coos. IEEE SEER o ivis.o.»;IEEE@minvws.nl>

)SEE@ minvws n>
Onderwerp: RE: Financiering testen

Hai (EY,

Hier hebben we al een QandA voor gemaakt en er staat een factsheet op de website. Volgens mij is dit nog steeds van

toepassing.

Ten aanzien van jou mail is volgens mij de lijn dat als het testen van de medewerkers op corona via de GGD verloopt, dan wordt

dit vergoed uit het Openbare gezondheidszorg(0OGZ)-budget. Hier ben ik zelf niet bij betrokken, vandaar dat ik in de cc heb

gezet. Als het verpleeghuis voor een andere route kiest, dan kan het op grond van de beleidsregel van de NZa vergoed worden.

Verder lijkt het mij niet logisch dat een ziekenhuis rechtstreeks gaat factureren aan het zorgkantoor/ Verzekeraar. Het is de

werkgeven die een aanvraag doet en via de werkgever zal dan ook de factuur betaald moeten worden. Vervolgens kan een

verzoek op de meerkostenregeling gedaan worden. Het rechtstreeks factureren van het ziekenhuis naar het zorgkantoor lijkt me

praktisch gezien ook niet heel makkelijk omdat er geen contracten tussen ziekenhuizen en zorgkantoren zijn, er geen financiéle

stromen lopen etc. Tussen instelling en ziekenhuis kan ik me voorstellen dat er al wel financiéle stromen lopen omdat er vaker

een beroep op het ziekenhuislaboratorium gedaan zal worden. Dit is alleen niet het geval bij instellingen die niet voor

behandeling zijn gecontracteerd.

Als het via de GGD verloopt, worden er helemaal geen facturen verstuurd omdat dit via het OGZ budget wordt vergoed.

Mij is het probleem dus niet helemaal duidelijk. Als instellingen er voor kiezen om het via de GGD te doen, dan is er helemaal

geen financiéle rompslomp. Ik ga dit nog wel even bij checken. Als ze het via het ziekenhuis regelen, dan verwacht ik dat er

ook al reguliere contacten zijn met het ziekenhuis en kan het in die stroom meelopen. Zit dan het probleem bij de instellingen
die niet gecontracteerd zijn voor behandeling?

Groet,

van: IEXERIRR)EEE0 minvws.ol>
Verzonden: dinsdag 15 september 2020 16:07

oiIEE minvws n>; SEEEREY EXE minvws n>;IESE
minvws.nl>

Onderwerp: Financiering testen

Dag collega’s,

Afgelopen week hebben we enige malen overleg gevoerd met de koepels (ActiZ, Zorgthuisnl en VGN) samen met de GGD over



183429

het voorrang verlenen bij testen en vooral de uitslag hiervan voor zorgpersoneel. Er worden verschillende scenario’s uitgewerkt.
Echter de financiering wordt als een groot obstakel ervaren. Men gaat er overigens vanuit dat de kosten van deze testen

allemaal weggeschreven kunnen worden onder de NZa COVID-19 beleidsregel. Ik dacht dat dit ook kan, maar wil het toch maar

even checken.

Een van de opties is dat zorgmedewerkers getest worden in een ziekenhuis, die ook beschikking heeft over een eigen
laboratorium, zodat deze de hele testprocedure zelf kan afhandelen. Is het dan mogelijk dat het ziekenhuis de financiering
hiervan rechtstreeks via de zorgverzekeraar/zorgkantoor kan laten lopen?
Daar waar de GGD wordt ingezet om zorgmedewerkers te testen is de vraag of de financiering via de zorgaanbieder naar het

zorgkantoor kan lopen, zodat er geen facturen over en weer worden gestuurd.

Nu lijkt dat zo op papier niet al te moeilijk, maar helaas werkt de praktijk zo niet hé. Wat kan hierover afgesproken worden? Kan

er Uberhaupt tegemoet gekomen worden aan deze vraag? Welke problemen en/of (liever) oplossingen zien jullie hiervoor?

Groet [BPS
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